
ZÁPIS
z Valné hromady spolku Spojené Osady Údolí Raků

konané dne 10.9.2022 v Údolí Raků

Valnou hromadu svolal podle či. 4 bod 3 Stanov spolku předseda z pověření osadního výboru vyvěšenou

pozvánkou na osadních nástěnkách 30 dnů před jejím konáním a současně zaslanou na e-mailové adresy

členů spolku. Pozvánka na Valnou hromadu je přílohou č. 1 tohoto zápisu.

1. Zahájení a schválení navrženého programu Valné hromady.

Valnou hromadu zahájil v 14% hod. předseda Milan Gaper, navržený Valnou hromadou jako předsedající

Valné hromadě.

V době zahájení bylo přítomno 35 členů spolku z celkového počtu 63 členů; účast tedy byla 55,6 %, čímž

schůze byla schopná usnášet se.

Valná hromada všemi hlasy schválila navržený program uvedený na pozvánce a předsedajícího valné

hromady, nikdo nebyl proti ani se nikdo nezdržel hlasování.

Hlasování: pro: 35 � zdržel se: 0 � proti: 0

2. Výroční zpráva o činnosti spolku za minulé období.

Zprávu přednesl: předseda Milan Gaper.

3. Zpráva o výsledcích hospodaření spolku.

Výsledek hospodaření spolku k 31.12.2021 byl 21 142,25 Kč. (v roce 2020 byl 29 282,56 Kč)

Stav účtu k 31.12.2021 byl = 67 996,58 Kč, v pokladně 4 279,00 Kč celkem 72 275,58 Kč

Příjmy: 41 803,61 Kč z toho 27 203,- Kč členské příspěvky, 300,- Kč příspěvek B. Trojanové na opravu cesty,

800,- Kč prodej osadních vlajek + 13 500,- Kč dotace OÚ Tehov

Výdaje: 38 816,18 Kč z toho: 8 600,- Kč T. Indra 4x práce bagru při brigádě, 5 800,- Kč F. Vávra dovoz štěrku

32t, 2 500,- Kč M. Prokop výroba zábradlí na lávku, 2 051,- Kč materiál na opravu druhé lávky, 1 815,-

pronájem mobilního WC na dětský den, 1 700,- Kč pískování putovního poháru na nohejbal, 890,- Kč výroba

štítků na putovní poháry, 690,- Kč poplatky za vedení účtu u ČSOB.

Dne 21.3.2022 bylo na Finančním úřadě Praha 10 podáno Daňové přiznání spolu s výkazem příjmů a výdajů

a výkazem o majetku.

Stav účtu k 31.8.2021 = 90 287,58 Kč, v pokladně = 5 705,00 Kč. Celkem = 95 992,58 Kč

Zprávu přednesl: předseda Milan Gaper
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4.1 Osadního hřiště � průběh schvalovacího řízení

Zde se nám stále nedaří. Po zpracování architektonické studie, jednání na SÚ v Říčanech máme souhlas

majitelů sousedících pozemků. Římskokatolická farnost Říčany se stavbou lesního hřiště nesouhlasí, neboť

plánovaná stavba se nachází v ochranném pásmu lesa dle zákona č.289/1995 Sb., o lesích. Lesní hřiště je

dle studie navrženo ve vzdálenosti cca 15 m od hranice lesní pozemku v majetku ŘKF Říčany. ŘKF Říčany

bude souhlasit pouze v tom případě, že hřiště bude umístěno ve vzdálenosti delší než 28 m. Navržená

varianta OÚ Tehov uzavřít s ŘKF Říčany smluvní vztah o přenesení zodpovědnosti z ŘKF Říčany na OÚ Tehov

zatím neproběhla. V loňském roce jsme 23.10.2020 podali žádost o stanovisko Odbor územního plánování

a regionálního rozvoje a dne 10.12.2020 jsme obdrželi závazné stanovisko, že záměr je přípustný po

splnění podmínky, že záměr bude umístěn a proveden v souladu s částí předložené dokumentace. Dále

jsme 17.12.2020 písemně požádali o závazné stanovisko také Odbor životního prostředí. Zde po urgenci u

vedoucího odboru Ing. Smetánky dne 14.4.2021 jsme obdrželi dvě zamítavá stanoviska a to 19.4.2021 od

paní Ing. Zelené a 30.4.2021 od Ing. Petra. Po projednání těchto stanovisek se starostou p. D. Hlouchem

jsme se domluvili, že se na Odboru životního prostředí osobně zastaví a přímo s vedoucím odboru panem

Smetánkou a paní Zelenou jejich zamítavá stanoviska s nimi projedná. Dle telefonické informace

z 30.8.2021 měl s nimi hodinový rozhovor a paní Zelená slíbila, že se na dotčené místo ještě zajede osobně

podívat a dá návrh co by se v tom dalo dělat. Do dnešního dne nemáme od starosty p. D. Hloucha novou

informaci. Zdá se, že situace okolo hřiště v katastru obce Tehov nevypadá moc nadějně. Uvidíme, jak

dopadnou volby, kdo bude novým starostou...
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Další variantou pro možnou stavbu osadního hřiště byla nabídka OÚ Všestary jejich obecního pozemku.

Podali jsme si žádost. Michal Kalášek a Jiřina Kričfalušiová se zúčastnili jednání na OÚ Všestary ohledně naší

žádosti na možnost pronájmu obecního pozemku na stavbu osadního hřiště. Tam to nevypadá také moc

nadějně, protože z původního ústního slibu na zasedání OV ustoupili a situace s možností pronájmu

obecního pozemku je také dost nejistá a nepřehledná.
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Za této nepříznivé skutečnosti nám asi zbývá jediná možnost dohodnout se s Honzou a Jiřinou

Kričfalušiovými na pronájmu jejich soukromého pozemku na stavbu osadního hřiště, který nám již před

časem nabídli. Zde jsme minulých dnech s Honzou Kričfaluši posekali trávu a nejbližších týdnech bychom

vyměřili hřiště a z jara svépomocí zahájili budování hřiště.

4.2 Kontejner na BIO odpad

Jednání o této problematice na valné hromadě se zúčastnil také pan Kazimour, pracovník Technických služeb

Tehov. Pan Kazimour vysvětlil současnou problematickou situaci s kontejnery na BIO odpad. V současné

době je možné v úředních hodinách ukládat BIO odpad v Tehově na ČOV, kde jsou ktomu vyčleněné

kontejnery. Tento týden (6.9.2022) TS Tehov přistavili kontejner na BIO odpad u nás na osadě, kam budou

uloženy všechny větve nahromaděné za letošní rok na místě k tomu určeném.

Dodatečná informace: do 13.9.2022 všechny vétve přeházeny do kontejneru a místo uklizeno. Děkujeme

všem, kdo se akce zúčastnili!
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Pan Kazimour navrhnul možné řešení, aby si náš Spolek podal žádost na obec Tehov o zakoupení staršího

kontejneru (odhad ceny cca 20 000,- Kč) s tím, že bychom přispěli částkou 5 000 až 10 000,- Kč. A tento

kontejner by sloužil pouze pro potřeby naší osady.

Dodatečná informace: Na jednání s panem starostou Hlouchem a místostarostkou Ruszovou dne 13.9.2022

byla z jejich strany tato varianta odmítnuta pro složitost právních vztahů. Kdy jsou majitelem jednoho

zařízení dva právní subjekty. Ze strany obce bylo navrženo několik jiných variant řešení. Na toto téma bude

mít předseda OV ještě v příštích dnech s panem starostou další jednání.J

5. Plány a úkoly na příští období, členské příspěvky na rok 2023

- Členské příspěvky byly osadním výborem navržené ve stejné výši jako v minulých letech tedy 400,- Kč

s tím, že je to minimální částka a členové spolku mohou platit vyšší členské příspěvky dle svého uvážení a

možností.
- Brigáda na dokončení oprav cesty z osady na kraj lesa k chatě P. Gottwalda (termín 10.2022) a jarní

brigáda na údržbu lesních cest v 05.2023.
|

- Ve spolupráci s OÚ Tehov pokračovat ve schvalovacím řízení na vybudování lesního hřiště. Za tímto

účelem kontaktovat nově zvoleného starostu a najít konečné řešení. Další variantou je uzavřít s Janem a

Jiřinou Kričfalušiovými smlouvu o dlouhodobém pronájmu jejich pozemku s možností výstavby osadního

hřiště.
- Prověřit na OÚ Tehov možnost druhého kontejneru na směsný odpad někde v katastru obce Tehov.

Kontejner umístěný v Menčicích je nedostatečný, věčně přeplněný.

6. Usnesení Valné hromady:

6.1 Valná hromada schvaluje:

- Výroční zprávu o činnosti spolku SOÚR za období od minulé členské schůze

Hlasování: pro: 35 � zdržel se: 0 � proti -0
- Výsledky hospodaření spolku SOÚR a účetní závěrku za rok 2021.

Hlasování: pro: 35 � zdržel se: 0 � proti: 0

- Členské příspěvky na rok 2023

Členský příspěvek na rok 2023 navržen ve výši jako v minulých letech = 400,- Kč s tím, že je to minimální

částka a členové spolku mohou platit vyšší členské příspěvky dle svého uvážení a možností.

Členské příspěvkyje možné také platit bezhotovostně převodem na účet spolku. Na číslo účtu:

2711307741/0300 a jako variabilní symbol napsat číslo chaty. Případně do poznámky jméno a účel platby.

Hlasování: pro: 35 - zdržel se: 0 � proti: 0

- Nové členy spolku Petra Porazila (003), Simonu Techlovou (034) a Martina Hrbka, kteří podali přihlášku a

zaplatili členské příspěvky na rok 2022.

Hlasování: pro: 35 - zdržel se: 0 - proti: 0
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6.2 Valná hromada pověřuje osadní výbor:

-Podat na OÚ Tehov žádost o zakoupení staršího kontejneru na BIO odpad s tím, že by náš spolek přispěl

částkou 5 000,- Kč. A následně vyřešit s obcí smluvní vztah o podmínkách za kterých by kontejner byl

provozován.

Hlasování: pro: 35 - zdržel se: 0 - proti: 0

Dodatečná informace: Na jednání s panem starostou Hlouchem a místostarostkou Ruszovou dne

13.9.2022 byla z jejich strany tato varianta odmítnuta pro složitost právních vztahů. Kdy jsou majitelem

jednoho zařízení dva právní subjekty. Žádost nebude tedy podávána!

-Dokončit schvalovací proces „Dokumentace-studie" až po získání stavebního povolení ve spolupráci s již

nově zvoleným zastupitelstvem obce Tehov a Stavebním úřadem Říčany na stavbu osadního hřiště na

parcele č. 1062/1 v kat. území Tehov u Říčan.

V případě neúspěšného jednání, zahájit jednání o uzavření smlouvy o dlouhodobém pronájmu s Janem a

Jiřinou Kričfalušiovými jejich pozemku s možností výstavby osadního hřiště.
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Předseda OV ukončil Valnou hromadu v 15:40 hod.

V Praze dne 14.9.2022

Přílohy: 1. Pozvánka na valnou hromadu

2. Výroční zprava spolku za období od minulé valné hromady

3. Zpráva o výsledcích hospodaření spolku

4. Prezenční listina

Za osadní výboryspolku:

M-Cee)

SPOJENÉ OSADY Ing. Milan GAŘ

ÚDOLÍ RAKŮ předseda osadního v
čo: 60445858
Limuzská 528

108 00 Praha 10

Michal KALÁŠEK

místopředseda osadního výboru - zástupce šerifa

Boru - šerif


